
 
 

1 
 

Algemene Ledenvergadering der Nederlandse Gewichthef Bond, gehouden op 21 april 2024 
in sportcentrum Papendal, te Arnhem 
 
Notulen 

1) Opening:  5 
Theo Fledderus (NOC*NSF) opent de vergadering om 13:26 uur. Hij deelt mee dat er momenteel 
geen bestuur van de NGB is. Een voldoende aantal leden heeft deze Buitengewone Algemene 
Ledenvergadering (BALV) bijeengeroepen. Het doel van deze BALV is het installeren van een 
bestuur. Theo Fledderus stelt zichzelf voor en vertelt dat hij de vergadering, op verzoek van de 
leden welke de vergadering hebben uitgeschreven, zal voorzitten. Theo stelt Nicky Janssen voor 10 
als notulist van de vergadering.  
 

a. Vaststellen ID stemgerechtigden; 
Er worden zestien stemgerechtigde leden aanwezig vastgesteld. Verder worden er acht geldige 
volmachten vastgesteld. In het totaal zijn er vierentwintig stemmen aanwezig.   15 

b. Vaststellen quorum 
Het quorum van aanwezigheid en/of geldige volmachten van ten minste één derde van het totaal 
aantal afgevaardigden wordt behaald.  
 

2) Verkiezen vertegenwoordiger rechtstreekse leden 20 
Theo Fledderus (NOC*NSF) legt uit dat er voor de rechtstreekse leden een vertegenwoordiger 
is, om hun belangen te behartigen. Gedurende de vorige BALV heeft de vertegenwoordiger 
afstand gedaan van zijn rol. Hierdoor is de functie beschikbaar gekomen. Tot dusver hebben 
zich geen leden kandidaat gesteld. Er wordt gedurende deze BALV geen nieuwe 
vertegenwoordiger voor de rechtstreekse leden verkozen.  Het nieuw te verkiezen bestuur zal 25 
zich inspannen hiervoor een kandidaat te vinden.  
 

3) Goedkeuren conceptnotulen BALV 10 maart 2024 
Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) vertelt dat er enkele spelfouten in de notulen zaten. De 
notulen worden met inachtneming van de correcties goedgekeurd.  30 
 

4) Verkiezing bestuur NGB 
Theo Fledderus (NOC*NSF) legt de vergadering voor conform de mogelijkheid die de statuten 
bieden, om de verkiezing niet schriftelijk te doen, maar per handopsteken cq acclamatie. De 
vergadering stemt hiermee in.  35 

a. Voorstellen kandidaat-voorzitter 
Voor de functie van voorzitter heeft zich één kandidaat gemeld. Tom de Hoop staat kandidaat 
voor de functie van voorzitter.  

b. Stemming kandidaat-voorzitter 
Tom de Hoop wordt bij acclamatie verkozen tot voorzitter van de NGB.  40 

c. Voorstellen kandidaat-vicevoorzitter 
Voor de functie van vicevoorzitter heeft zich één kandidaat gemeld. Natasja Boe staat kandidaat 
voor de functie van vicevoorzitter.  

d. Stemming kandidaat-vicevoorzitter 
Natasja Boe wordt bij acclamatie verkozen tot vicevoorzitter van de NGB.  45 

e. Voorstellen kandidaat-secretaris 
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Voor de functie van secretaris heeft zich één kandidaat gemeld. Nicky Janssen staat kandidaat 
voor de functie van secretaris.  

f. Stemming kandidaat-secretaris 
Nicky Janssen wordt bij acclamatie verkozen tot secretaris van de NGB.  

g. Voorstellen kandidaat-penningmeester 5 
Voor de functie van penningmeester heeft zich één kandidaat gemeld. René Papenhoven staat 
kandidaat voor de functie van penningmeester.  

h. Stemming kandidaat-penningmeester 
René Papenhoven wordt bij acclamatie verkozen tot penningmeester van de NGB.  

i. Voorstellen kandidaat-algemeen bestuurslid 10 
Voor de functie van algemeen bestuurslid heeft zich één kandidaat gemeld. Albert Boor staat 
kandidaat voor de functie voor algemeen-bestuurslid.  

j. Stemming kandidaat-algemeen bestuurslid 
Albert Boor wordt bij acclamatie verkozen tot algemeen bestuurslid van de NGB.  
 15 

5) Uitstel bondsvergadering van uiterlijk 30 juni naar uiterlijk 30 november 
Theo Fledderus (NOC*NSF) vertelt dat het zojuist geïnstalleerde bestuur de leden uitstel wil 
vragen van de bondsvergadering. De vergadering zal verplaatst worden van uiterlijk 30 juni 2024 
naar uiterlijk 30 november 2024. 
 20 
Jeremy Regensburg (Kairos Weightlifting) vraagt of het uitstellen van de vergadering is 
goedgekeurd door NOC*NSF. Theo Fledderus bevestigt dit.  
 
Het uitstel van de bondsvergadering van uiterlijk 30 juni naar uiterlijk 30 november wordt 
goedgekeurd door de ALV. 25 
 

6) Contract ELEIKO 
Theo Fledderus (NOC*NSF) vertelt dat er een (concept) sponsorcontract met ELEIKO is voor 
wedstrijdsets en -plankiers, waaronder het IWF-gecertificeerde wedstrijdplankier. Het 
(concept) contract lijkt over de financiële kaders te gaan die de ALV destijds heeft vastgesteld. 30 
Hij vult aan dat het zojuist geïnstalleerde bestuur nog geen ruimte heeft gehad om het contract 
te bestuderen, en stelt voor dat de vergadering het bestuur de ruimte geeft om voor de bond de 
meest optimale oplossing te kiezen en daarover te besluiten. 
 
Stein Jongerius (Powerhouse 040) vraagt wat het contract precies inhoudt. Theo Fledderus 35 
antwoordt dat het bestuur het contract goed wil bestuderen om de exacte voorwaarden in beeld 
te krijgen. De vergadering zal tijdens de volgende (B)ALV geïnformeerd worden over de 
besluitvorming.  
 
Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) vertelt dat hij en Tom Bruijnen een overeenkomst hebben 40 
opgesteld met de contactpersoon van ELEIKO. Hij vult aan dat zij deze overeenkomst hebben 
gedeeld met Tom de Hoop (voorzitter der NGB). Eric Jan vertelt dat er nog geen afspraken over 
de prijs gemaakt waren tijdens het opstellen van de begroting van de bond. De prijs voor de 
aanschaf en dus ook de afbetaling was nog niet vastgesteld en daardoor wijken de kosten af van 
de begroting voor het jaar 2024. Eric Jan Kwekkeboom vertelt dat hij graag de bond wilde 45 
betrekken in het organiseren van een Europees Kampioenschap (EK) in Nederland. Hiervoor 
wilde hij de materialen van ELEIKO gebruiken en moest er versneld een overeenkomst worden 
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opgesteld. Eric Jan Kwekkeboom benadrukt nogmaals dat er nog geen prijs is vastgesteld, en 
dat er slechts onderhandelingen hebben plaatsgevonden. Hij vult aan dat het vorige bestuur niet 
moedwillig risico’s heeft willen nemen voor de bond1.  
Theo Fledderus bedankt Eric Jan voor deze aanvulling en geeft aan dat het goed is om het hier 
tijdens de bestuursoverdracht over te hebben. Eric Jan Kwekkeboom stemt hiermee in. De 5 
vergadering stemt in met het voorstel om het bestuur ruimte te geven aangaande dit dossier.  
 

7) Rondvraag 
Jeremy Regensburg (Kairos Weightlifting) vraagt aangaande de wedstrijden wat er zal 
veranderen voor de atleten. Hij vertelt verder, aangaande topsport, dat er een voorstel is 10 
gemaakt voor het wijzigen van het beleid. Een onderdeel hiervan is het plannen van centrale 
trainingen. Hij vraagt zich af wat hier nu mee zal gebeuren. Theo Fledderus (NOC*NSF) bedankt 
Jeremy Regensburg voor zijn vragen. Hij geeft aan dat het bestuur zo snel mogelijk contact met 
hem zal opnemen om hierover te spreken. 
 15 
Jeremy Regensburg geeft aan dat Karen Tovmasjan sinds 1 januari 2024 geen bondscoach meer 
is. Hij vraagt wat hiermee zal gebeuren, aangezien er nu geen bondscoach is. Theo Fledderus 
reageert dat het bestuur hier zo snel mogelijk achteraan zal gaan.  
 
Gabor Martens (Crossfit Noordkade) geeft aan dat er vanuit NOC*NSF een onderzoek is gestart 20 
naar het handelen van het vorige bestuur van de bond. Hij vult aan dat er atleten benadeeld zijn 
en raadt het nieuwe bestuur aan contact op te nemen met de slachtoffers. Natasja Boe 
(vicevoorzitter der NGB) vertelt dat het zojuist geïnstalleerde bestuur in contact is met 
NOC*NSF en Centrum Veilige Sport Nederland (CVSN). Ze vult aan dat deze organisaties het 
nieuwe bestuur kunnen begeleiden in het helpen van de slachtoffers. Theo Fledderus 25 
concludeert dat er contact opgenomen zal worden met de slachtoffers.  
 
Eric Jan Kwekkeboom (You(R) Shape) geeft aan dat hij graag hierover zou spreken. Hij geeft aan 
dat zijn handelen, naar zijn mening, verkeerd wordt neergezet en wenst daar nader over te 
spreken. Volgens hem moeten eerst de feiten goed onderzocht worden. Er zijn conclusies 30 
getrokken over geldstromen, atleten en clubs. Hij benadrukt dat mensen ook geschaad worden 
door de aanklachten. Tom Bruijnen (Dutch Strength) sluit zich aan bij Eric Jan Kwekkeboom. Ten 
slotte geeft Eric Jan Kwekkeboom aan dat er direct medewerking voor het onderzoek is verleend 
door hemzelf en Tom Bruijnen, nadat de meldingen van NOC*NSF bij hen bekend werden 
gemaakt.  35 
 
Jeremy Regensburg vraagt hoe het nu gaat met de aanmeldingen voor commissies, en vooral 
voor de vacature van vertrouwens contactpersoon, gezien deze recentelijk is vrijgekomen. 
Natasja vertelt dat er een aantal aanmeldingen is binnengekomen voor de vacature van 
vertrouwens contactpersoon. Ze vult aan dat deze afkomstig zijn van leden van de NGB. Echter, 40 
het bestuur overweegt om (tijdelijk) een externe vertrouwenscontactpersoon aan te stellen. De 
reden hiervoor is dat er de afgelopen tijd veel is gebeurd en dat gedupeerde atleten misschien 
meer baat hebben bij het spreken met iemand van buiten de bond. Wanneer het bestuur in 

 
1 Eric Jan Kwekkeboom geeft aan dat er op deze manier een foutieve voorstelling van zaken wordt 
veroorzaakt. Inmiddels is het bestuur in bezit van het contract en zijn verschillende termijnen betaald. 
De materialen zijn eigendom van de bond.  
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functie is getreden zullen zij dit oppakken. Eric Jan Kwekkeboom vertelt nog dat hij blij is te horen 
dat het bestuur zo goed nadenkt over de invulling van de vacature van 
vertrouwenscontactpersoon.  
 
Jeremy Regensburg brengt in dat commissieleden kunnen worden aangesteld door het bestuur 5 
en door de daartoe gerechtigde leden gedurende een ALV. Wanneer de volgende ALV verplaatst 
zal worden naar uiterlijk 30 november is het dus ook op dat moment pas mogelijk om leden te 
verkiezen voor commissies. Eric Jan Kwekkeboom reageert dat in het verleden het bestuur 
zorgde voor de werving van commissieleden, en deze kunnen later officieel geïnstalleerd 
worden op de ALV. Op deze manier kunnen commissieleden al beginnen met het uitvoeren van 10 
de taken. Tom De Hoop (voorzitter der NGB) reageert dat het bestuur van plan is om het vullen 
van commissies op deze manier voort te zetten.  
 
Marlous Schuilwerve (Atletencommissie) vertelt dat ze graag zou zien dat het contact hersteld 
wordt tussen de commissie en het bestuur. Ze wil graag dat de mening van de atleten wordt 15 
gerepresenteerd. Jeremy Regensburg vertelt dat momenteel de atletencommissie geen spreek- 
en stemrecht heeft op de ALV. Hij zou graag willen dat zij dit wel krijgen. Op deze manier kunnen 
zij beter de mening van de atleten verkondigen. Hij zou graag willen dat de commissie op die 
manier meer waarde krijgt. Tom De Hoop reageert dat het bestuur dit punt snel zal bespreken.  
 20 
Alexander Mullie (World of Weights) vertelt dat hij graag wil dat er tijdens de volgende ALV een 
plan voor de lange termijn zal komen, om zo het beleid van het bestuur in kaart te brengen. Tom 
de Hoop reageert dat het bestuur tijdens de volgende ALV een meerjarenplan zal presenteren 
aangaande de beleidsvoering van het bestuur van de NGB.  
 25 
Gabor Martens stelt voor om een commissie aan te stellen met daarin leden met veel ervaring 
binnen de bond, aan wie het bestuur om advies kan vragen. Theo Fledderus reageert dat hij het 
betrekken van leden bij de meerjarenvisie een goed punt vindt, en dat het bestuur daarmee aan 
de slag kan gaan als onderdeel van het meerjarenplan.  
 30 
Frank Van der Meulen (MLAB) vraagt naar de visie van het bestuur aangaande eventuele 
samenwerking tussen de NGB en de bond welke de ‘masters’ representeert, de Dutch Masters 
Weightlifting Association (DWMA). Hij geeft aan dat hij het leuk zou vinden als de masters weer 
bij de NGB betrokken worden. Eric Jan Kwekkeboom vertelt dat in de statuten van de 
International Weightlifting Federation (IWF) beschreven staat dat deze organisatie de masters 35 
uitsluit van deelname aan internationale wedstrijden. Tom de Hoop reageert dat het bestuur 
hierover zal nadenken en contact zal leggen met de masterbond om te spreken over wat we voor 
elkaar kunnen betekenen en of een samenwerking mogelijk is.  
 
Eric Jan Kwekkeboom vertelt dat er sinds de vorige ALV geen plannen zijn gepresenteerd door 40 
het zojuist geïnstalleerde bestuur. Hij hoopt dat het bestuur de komende maanden hard zal 
werken aan het uitwerken van hun plannen. Eric Jan vult aan dat hij het een groot risico vindt dat 
er een tijd geen bestuur is geweest, en noemt het ‘spelen’ met de toekomst van de bond. Hij 
hoopt dat een dergelijke situatie nooit meer zal voorkomen.  
 45 
Eric Jan Kwekkeboom vertelt dat hij vindt dat de statuten goed en leidend zijn. Wanneer er geen 
bestuur is, zal de commissie van continuïteit de taken van het bestuur overnemen. Momenteel 
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is er geen commissie van continuïteit en hij vraagt of deze commissie per direct kan worden 
aangesteld. Theo Fledderus reageert dat er nu een bestuur is en er dus geen directe noodzaak 
is  voor zo’n commissie. Het bestuur zal het voorstel om een vaste commissie van continuïteit 
te installeren snel behandelen.  
 5 
Jesset Zweverink (El Barrio Weightlifting) vertelt dat het olympisch gewichtheffen een kleine 
sport is in Nederland. Hij zou graag zien dat het bestuur zijn best doet om het te laten groeien. 
Verder vult hij aan dat hij graag zou zien dat er geïnvesteerd wordt in de samenwerking met de 
DMWA.  
 10 

8) Sluiting 
Theo Fledderus (NOC*NSF) sluit de Algemene Ledenvergadering der Nederlandse Gewichthef 
Bond, gehouden op 21 april 2024 in sportcentrum Papendal, te Arnhem, om 14:03 uur. 
 
 15 
Aldus naar waarheid opgemaakt, 
 
Nicky Janssen      Tom de Hoop  
Secretaris der NGB     Voorzitter der NGB 


